
Točka 3. 

Predsjednik povjerenstva prešao je na treću točku dnevnog reda. Postavilo se pitanje broja studenata te 

treba li se ići prema specijalizaciji te da li profilirati studente ili pojačati komunikacijske vještine. Većina 

članova povjerenstva izjavilo je da je za pojačavanje komunikacijskih vještina. Dogovorena je 

raspodjela anketiranja studenata tako da svaki član Povjerenstva kontaktira određeni broj studenata i 

provede anketu. 

 


